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 Turiu negalią ir noriu dirbti. 

Ką reikia daryti? 

 

 

 

 

 
 

Jeigu jūs turite negalią ir norite susirasti darbą, 

jums reikia kreiptis į Užimtumo tarnybą. 
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 Kaip galima kreiptis į Užimtumo tarnybą? 

 

 

 
 

 

 

 
 

 

 
 

• Galima ateiti į Užimtumo tarnybos 

aptarnavimo skyrių. 

Koks yra adresas, galima sužinoti čia. 

(Reikia paspausti nuorodą). 

 

 
 

• Galima registruotis internetu. 

Registruotis internetu reikia čia. 

(Reikia paspausti nuorodą). 

 

 
 

• Galima paskambinti telefonu. 

Telefono numeris yra 1883. 

https://uzt.lt/kontaktai/klientu-aptarnavimo-skyriu-kontaktai/38
https://portal.uzt.lt/LDBPortal/Authentication/Register.aspx?branch=js
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 Kodėl svarbu kreiptis į Užimtumo tarnybą? 

 
 

 

Užimtumo tarnyboje jūs galite: 

• Susitikti su žmonėmis, 

kurie jums gali duoti darbo. 

• Gauti paslaugų ir pagalbos. 
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 Kokių paslaugų ir pagalbos 

galima gauti Užimtumo tarnyboje? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 
 
 

 

 

Užimtumo tarnyboje jūs galite gauti: 

1. Profesinės reabilitacijos paslaugą. 

2. Įsidarbinimo su pagalba paslaugą. 

3. Lydimąją pagalbą įsidarbinus. 

4. Pagalbą susikuriant darbo vietą sau. 

 
 

Jūs taip pat galite gauti pagalbos, 

jeigu jums reikia pinigų: 

 
• mokytis. 

 

 

 

 
• nuvažiuoti į darbą. 
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 Kas yra profesinės reabilitacijos paslauga? 

 

 
 

 

Jūs galite gauti šią paslaugą, jeigu: 

• Dabar nedirbate, 

bet norite vėl pradėti dirbti. 

• Norite dirbti daugiau. 

• Norite išmokti naujų dalykų, 

kurių jums reikia darbe. 

 
Jeigu jūs norite gauti šią pagalbą, 

jums reikia kreiptis į Užimtumo tarnybą. 
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 Kas yra įdarbinimo su pagalba paslauga? 

 

 

 

 

Užimtumo tarnyboje jūs galite 

gauti įdarbinimo su pagalba paslaugą. 

Tai reiškia, kad jūs galite gauti pagalbą, 

kol dar nepradėjote dirbti. 

Jums padės atvejo vadybininkas. 

Atvejo vadybininkas jums 

padės sutvarkyti dokumentus. 

Jis taip pat jums paaiškins, 

kas yra parašyta jūsų darbo sutartyje. 

Darbo sutartis yra dokumentas, 

kurį mes pasirašome, 

kai pradedame dirbti. 
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 Kas yra lydimoji pagalba įsidarbinus? 

 

 

Kai jūs pradėsite dirbti, 

jūs galėsite gauti lydimąją pagalbą. 

Pavyzdžiui, jei naujame darbe jums bus sunku, 

jums galės padėti atvejo vadybininkas. 
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 Kas yra pagalba susikuriant darbo vietą 
sau? 

 

 

 

 

 

 

 

Pagalba susikuriant darbo vietą sau 

yra pagalba jums, jeigu jūs kuriate verslą. 

Verslas yra tokia veikla, kai jūs dirbate sau. 

Pavyzdžiui, jūs turite savo kepyklėlę. 

Jūs dirbate savo kepyklėlėje. 

Tai yra jūsų verslas. 

 

 

 

 
Jeigu jūs norite pradėti savo verslą, 

jūs galite gauti paramą. 

Parama yra pinigai, 

kuriuos jums duoda Užimtumo tarnyba. 

Paramą galėsite gauti, jeigu: 

• jūsų verslas bus mažas; 

• savo versle dirbsite jūs pats 

arba priimsite kitą žmogų dirbti, 

kuris dabar neturi darbo. 
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Koks verslas gali gauti paramą? 

 
 

Paramą galite gauti, jeigu jūsų verslas: 

 
 

1. Padės žmonėms naudoti naujas 

interneto ir kompiuterių programas. 

 

 

 

 

 

 

 
2. Padės žmonėms naudoti energiją, 

kuri yra neteršia gamtos. 

 

 

 

 

 

 

 
3. Padės žmonėms: 

• kuo ilgiau naudoti senus daiktus ir 

mažiau pirkti naujų daiktų; 

• padaryti naujus daiktus iš senų; 

• dalintis daiktais su 

kitais žmonėmis. 
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4. Padės sumažinti COVID-19 ligą. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Kokio dydžio paramą galima gauti? 
 

2024 metais galima gauti ne daugiau 

negu 28,6 tūkstančius eurų. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Kam galima išleisti paramą? 

 

Paramą galima išleisti: 

• Daiktams, kurių reikės jūsų darbe. 

• Remontuoti patalpas, kur jūs dirbsite. 
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Kaip gauti paramą? 
 

Jeigu norite gauti paramą, jūs turite: 

• Su Užimtumo tarnybos konsultantu 

parašyti savo darbo planą. 

• Įkelti paraišką į interneto puslapį 

„Elektroniniai valdžios vartai“. 

 
 

Jeigu jūsų paraišką patvirtins, 

jums reikės atidaryti mažą įmonę. 

Įmonę atidaryti reikės per 3 mėnesius. 

Tada Užimtumo tarnyba paprašys dokumentų 

ir pakvies jus pasirašyti sutartį. 

Sutartį jus pakvies pasirašyti per 20 dienų. 
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Kada galiu baigti verslą? 

 
 

Verslą, kurį pradėjote, 

galite pabaigti po 36 mėnesių. 

Tai reiškia, kad tiek laiko 

jūs turėsite dirbti darbo vietoje, 

kurią susikūrėte sau. 
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Tekstą į lengvai suprantamą kalbą vertė Inga Daraškienė. 
 

Tekstas išbandytas Lietuvos sutrikusio intelekto žmonių globos 

bendrijoje „Viltis”. 

Tekste panaudotos iliustracijos iš www.freepik.com ir www.storyset.com. 

http://www.freepik.com/
http://www.storyset.com/

